
Fra: solveig elvik <solveig.elvik@gmail.com> 
Sendt: onsdag 11. april 2018 10.29 
Til: Postmottak Radøy 
Kopi: Jon Askeland 
Emne: Vedr. driftsmidlar 17.mai 
 

Hei! 

 

Fau ved Sæbø skule takkar for investeringsmidlar til årets arrangement.   

 

Men vi vil samstundes påpeike at det er ei stor utfordring med driftsmidlar kring dette store 

arrangementet, og me håpar at kommunen kan sjå på dette behovet også. 

 

Med venleg helsing 

 

Solveig Elvik  

Leiar FAU / 17.mai komiteen ved Sæbø Skule  

 

 


